
 

 

Medlemsmöte måndagen den 25 nov.2019 i Torshuset. 

Mötet började med att vi gick igenom en del av våra aktiviteter. 

Nyhet: I höst har det startats en gympagrupp för barn i 2-3 års åldern. 

Planen är nu klar så vi har sökt och fått bygglov för våra hus. Vissa förändringar 

behöver göras för att uppfylla handikappskraven. Samtidigt gör vi en 

uppfräschning av lokalerna. 

Skaten Inomhus rampen är nu färdigbyggd och John har sökt pengar för att 

utöka utomhusrampen ytterligare.  

Torsexpressen det diskuterades om hur vi ska skicka ut tidningen och i vilken 

omfattning. Tanken är att vi ska få med lite reportage om aktiviteter framöver. 

Torslyftet: Ordning och oordning diskuterades. Förslag framkom på att ha ett 

möte med dem som tränar för att de ska kunna påverka förändringar och 

eventuell utbyggnad på gymmet. Framkom också att det behövs en utbildad 

tränare som kommer någon gång för att undervisa om användningen av 

maskinerna och hur man tränar. 

Trampolin: önskemål om en egen trampolinhall för att inte behöva fälla ihop 

trampolinerna efter varje träning. 

Klätterväggen det är fullt möjligt att rusta upp väggen om man kan hitta någon 

som kan hålla i verksamheten. 

 

 

 

 

Vid protokollet. 

 

Kerstin Larsson   Urban Larsson 


